
 

 

 

 

Vragen voor raadsvergadering 30 november 2017 

 

Betreft: Nederlandse en Woerdense vlag in raadzaal nieuwe Stadhuis 

 

Als het goed is betrekken we volgend jaar het nieuwe Stadhuis en nemen we zitting in de 

nieuwe raadszaal. Naar aanleiding daarvan heb ik de volgende vraag: 

 

1. Is de burgemeester (als voorzitter van de raad) bereid in de nieuwe raadszaal de 

Nederlandse en Woerdense vlag te plaatsen?  

 

Johan Arentshorst 
 
 
 


